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Matoušková Jarmila, Karolinka 557 80 let
.-1<'!>
-(.~t' 21.9.1995

Babica Bohuslav, Karolinka 90 85 let

. Informace z Obecního úradu v KaroIince
Jak jsme Vás již dríve informovali, je naším prvoradým

úkolem zajistit plynofikaci obce. Letošní program - 4 vetve
druhé stavbyjsou pred dokoncením, stejne tak i naše poslední
bloková kotelna "HorebecvÍí"bude v príštích 14 dnech dána do
zkušebního provozu. V minulé rade bylo rozhodnuto zahájit 15.
zárí podle možností kapacit další vetev "Bariny", což bude v
rozpoctových nákladech predstavovat více než 2 mil. Kc.
Nepredpokládáme, že tuto akci uskutecníme letos, presto
vyzýváme soukromé zájemce o pripojení na plyn, aby si
zpracovali projektovou dokumentaci a byli pripraveni na
napojení. Stejne tak bylo zadáno zpracování projektové
dokumentace na poslední cást a to " Pod Paluchem", vcetne
prední cásti "Kobylská" a tím skoncí plynbofikace obce. V
letošním roce predpokládáme získání asi 3 mil. Kc na uvedené
akce od Okresního úradu ve Vsetíne a tím dorešíme zbývající
financování. Tato naše snaha kontrastuje s prístupem
ministerstva životního prostredí, které slibuje peníze obcanum
na vybudování ekologického vytápení svých domovu, ale
pritom nemá peníze ani na pokrytí požadavku obcí, mezi než
patríme i my. Nezbývá, než se smírit s tím, že ani my
pravdepodobne žádné financní prostredky neobdržíme. V této
souvislosti zverejnujeme clánek ze Státní správy, se kterým se
OÚ plne ztotožnuje.

Výzva obcí okresu Znojmo
Obce okresu Znojmo, které podaly žádosti o financní dotaci

pro plynofikaci domácností v rámci Programu ozdravení ovzduší,
se na vás obracejí s J.ýzvou o vysvetlení neprijatelné soucasné
situace v dané záležitosti.

Dosti dlouhou dobu byli obcané i starostové ubezpecováni
sdelovacími prostredky, ale na ruzných setkáních izodpovednými
pracovníky, že každá domácnost, která prejde na ekologické
vytápení a splní dané predpoklady, bude státem dotována do výše
25 tisíc Kc.

Partnerem dotacního subjektu jsou obce, které také v urcitém
tennínu (oficiálne stanoveném) a se znalostí podmínek a
možností zpracovávaly ne zrovna nenárocné žádosti (za pomoci
okresního úradu). Mnohé obce také zaplatily

zprostredkovatelské firme A VE-EKO slušný peníz.
I s vedomím, že na dotaci neníprávní nárok, se starostové cítí

zaskoceni, podvedeni a hlavne pred obcany znemožneni
amatérským prístupem zodpovedného orgánu k této dotaci
(Ministerstvo životního prostredí CR, Státní fond životního
prostredí CR).

Žádáme, aby byloprošetreno, zda nebylaprekrocena hranice
únosnosti lobbujících zájmu zainteresovaných stran -výrobcu
kotlu a firmy AVE-EKO. Dále žádáme, aby byly vyvráceny
domnenky, že finnaA VE-EKO zamestnává bývalé zamestnance
Státního fondu životního prostredí a že nebyla v dobe své
pracovní 'cinnosti "ve prospech obcí a obcanu" rádne
zaregistrovánav obchodním rejstríku.

Hlavne žádáme, aby byl veden k zodpovednosti ten, kdo si
nedokázal zjistit pocet obcí, které kolaudují k danému termínu,
a nevypocítal si, že slib obcanum je nesplnitelný. Nemuže prece
stacit prohlášení pana ministra Bendy, že žádajících obcí je více,
než sepredpokládalo. Kdo jiný mel k tétoproblematice zaujmout
profesionální prístup než patricné ministerstvo? Všichni víme,
jak je velkýrozdíl vprístupu k dotacím na investice a k dotacím,
které se vyplácejíobcanum na ruku. Prípadná dotace na investici
(elektrifikace aj.) obcana vetšinou nezajímá, o to více ho ale
zajímá, proc v sousední obci si obcan zplynofikoval ci
zelektrifikoval domácnost za vydatnépomoci státu. Starosta tuto
situaci nezavinil, ale je po ruce. Nemíníme zodpovídat za chyby
nekoho jiného.

Jádroproblému spoéíváv tom, že ctyriobce našeho okresumely
dotaci odsouhlasenou ministerstvem v dobe, kdy nebyla na svete
Smernice pro dvoukolový ryber, na kterou cekala vetšina obcí a okresní

úrad. Z toho se dá odvoditfakt, že firma A VE-EKO má zvláštní
prednosti na sFžP nebo na Mmisterstvu životního prostredí?

Za chyby se platí. Starosta, udelá-li chybu, je obcanem
odepsán. Nejde nám o mstu, ale o konkrétní zodpovednost, aby
se podobné situace již neopakovaly.

Sedmdesát obcí okresu Znojmo má žádosti na Mimisterstvu
životního prostredí a ceká ... Obcan se oprávnene zacíná ptát.
Odpovedet alemusí jasne apoctive, zretelne a slyšitelne ten, kdo
je vinen. Zdiskreditovaný starosta to není.

Za všechny obce
Anna Gigimovová, starostka obce Vedrovice

Terenní úpravy na komunikacích, kde je vedeno plynové
potrubí, budou provádeny pozdeji v souladu s našimi
financními možnostmi.

Jinak je tomu s chodníkem od potoka Stanovnice smerem
na Horebecví, na který máme materiál, kapacity a peníze. V
horní cásti obce nám práce komplikuje liknavý prístup SPT
TELECOMU a.s., který v tomto chodníku povede kabelizaci




